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F U T B O L 

PRIMER EQUIP 

Després de nou jornadas a''haver co-
mençat el campionat, sembla que 
podríem fer un anàlisi del que s'ha 
vist en aquesta 2.' Categoria Regional. 

Es nota una diferència bastant acu-
sada en quant a manera de jugar; els 
camps, per regla general, no están 
massa ben acondicionats, I els equips, 
apart algunes excepcions, tenen prou 
feines per anar tirant. D'aquesta mane-
ra no son d'estranyar els bons résul-
tats que els nostre equip va aconse-
guint; hem de pensar que tenim pràc-
tlcament la mateixa plantilla que la 
temporada passada, a més a més de 
tres o quatre jugaciors nous que no de-
sentonen gens dels altres. 

Heus ací els résultats obtinguts úl-
timament: 

Sta. Eulàlia - Canovelles 1—0 
Sant Quirze - Sta. Eulàlia 0—1 
Sta. Eulalia - Puigcerdà 3—1 
Balenyà - Sta. Eulàlia 1—1 
Sta. Eulàlia - Taradell 2—1 

Amb aquests cinc partits només hem 
deixat de guanyar un punt. 

Actualment compartim el primer Hoc 
de la classificació amb eis equips de 
Tona i Sant Joan de les Abadesses, 
amb 14 punts. 

Pels propers diumenges están pro-
gramats els següents partits: 

3 novembre: Caldes - Sta. Eulàlia 

10 Sta. Eulàlia - Castellar 
17 » Borgoñá - Sta. Eulàlia 
24 » Sta. Eulàlia - Ripoll 

1 desembre; Centelles - Sta. Eulàlia 

JUVENILS 

En quant a l'equip juvenil tots els 
partits que ha disputât últimament han 
estât positius, i en aquests moments 
estan al front c-'e la classificació. 

Han obtingut aquests résultats; 
Aiguafreda - Sta. Eulàlia 3—4 
Sta. Eulàlia - La Garriga 3—1 
Palau - Sta. Eulàlia 2—2 
Sta. Eulàlia - Polinyà 1 - 0 
S. Feliu - Sta. Eulàlia 0—4 

INFANTILS 

I, per últim, l'equip infantil també 
ha començat el campionat. Hem de dir 
que quasi la totalitat deis seus juga-
dors son del nostre pöble, la quai cosa 
cosa ha d'alegrar-nos. 

Eis résultats son: 
Sta. Eulàlia - La Garriga 0—4 
L'AmetlIa - Sta. Eulàlia 0—5 
Sta. Eulàlia - Les Franqueses 0—1 

El passat dia 17 d'octubre, es va ce-
lebrar un sopar entre els membres de 
la Junta Directiva i els jugadors del 
primer equip. El motiu era fer com una 
«presentació oficial» entre el nou pre-
sident i el seu equip de junta i els ju-
gadors d'e la plantilla. 

Després d'haver satisfet la gana, van 
venir els «discursos». Hem de dn̂  
abans, però, que també va assistir-hî, 
prèvia invitació, el Sr . Pere Gol, presi-
dent fins fa poc temps. En primer Hoc, 
en Francesc Cladelles, secretari de! 
club, va «despedir» el president dimj. 
tit fent constar la seva entrega du. 
rant els anys de presidència. Unes pa-
raules d'en Pere Gol demostraren el 
seu afecte al club i que es podia con-
tinuar comptant amb eli. 

Toca el torn al nou president, An-
dreu Tomer. Les saves paraules foren 
d'ànim da cara ais jugadors i amies de 
junta. Va remarcar que anant a jugar 
per aquests móns de Déu poguem por-
tar amb honra el nom del C. D. Sta, 
Eulàlia. 

L'entrenador, el Sr. Sánchez, en eí 
seu parlament, va insistir en el mateix; 
bon comportament i, dirig;nt-se ais jû  
gac'ors, els hi demaná que el consldü-
ressin com a un amie, fent constar que 
comptava amb tots, 

El capita de l'equip,, Josep M.' Anv 
brós, parlà en nom dels jugadors, acla> 
rint alguns punts entre ells i la junta, 
afegint que estan disposats a collabo-
rar pel bon nom del club. 

En Boada, un dels més veterans, va 
posar-hi la nota d'humor amb els seus 
acudits moites vegades satirios. Po-
dríem dir que no va fer cap «diseurs», 
però no va callar en tota Festona, 

Em penso que va ser una vetllada 
agradable per a tots i que convé fer-la 
ce tant en tant. 

E. BARBANY 
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